

## **Referat af bestyrelsesmøde i Vedbæk sejlkлуб torsdag 30. oktober 2025 18.30-20.00 (mad kl. 18.00)**

### **Dagsorden**

1. Godkendelse af dagsorden og valg af referent
2. Beskeder fra formanden.
3. Status på noterede actions fra sidste møde.
4. Beslutninger vedrørende klubhuset.
5. Beslutninger vedrørende aktiviteter, som ikke vedrør klubhuset.
6. Økonomi, herunder orientering om aktuelle fondsansøgninger.  
De nye to J/Boats økonomi
7. Væsentlige, relevante nyheder fra afdelingerne.  
Skikord køl: Vedbækcup, vinter sejlads.
8. Evt
9. Næste møde

**Tilstede:** Thomas Tuxen, Andreas Linnet, Per Nielsson, Mads Hedegaard, Paula Philipson, Claus Haagen Henriksen, Søren Andersen.

**Fraværende:** Nataline d'Otrante, Ann Sofie Loose, Mads Hansen

**Gæst:** Jacob Høiby (klubbens repræsentant til SU)

### **Ad 1.) Godkendelse af dagsorden og valg af referent**

Dagsordenen blev godkendt og Paula blev valgt som referent.

### **Ad 2.) Beskeder fra formanden**

#### **SU møde 23.10. kl 17.00**

Formanden orienterede kort om sin deltagelse i samarbejdsudvalget (SU)-mødet i sejlkлубben. På mødet blev det drøftet, at Vedbæk Sejlkлубs stemmer ifølge nogle SU-formanden fylder u-proportionalt meget. Det blev konstateret, at der ifølge SU's vedtægter er pt 12 stemmer, fordelt som angivet i vedtægterne. Antallet af medlemmer i Vedbæk Sejlkлуб medfører, at VS tildeles 6 af de 12 stemmer. Ingen SU vedtægtsændringer blev besluttet på SU mødet

### **Udpegning af medlemmer fra SU til havnebestyrelsen**

Der blev udpeget to nye medlemmer til havnebestyrelsen på SU-mødet:

- Jacob Høiby (VS)
- Pia Bargholtz (motorbådsklubben)

### **Andreas har også deltaget i stenrevsmøde hos dykkerklubben den 20.10 kl. 19.00**

Dykkerklubben forsøger at rejse penge til et stenrev i området, hvilket har stor positiv betydning for havmiljøet. Vedbæk Sejlkлуб bakker op om initiativet, under forudsætning af at der sikres tilstrækkelig dybde samt opsætning af nødvendige bøjer og markeringer for sikker sejlads.

### **Møde og åben dialog med Havnen**

Der blev orienteret om mødet med havnens nye direktør, Lars Bo Granath. Dialogen var god og gensidig. Direktøren præsenterede havnebestyrelsens visioner. Fra Vedbæk Sejlkлуб deltog Andreas, Thomas, Paula og Mads Hansen.

Fra Vedbæk Sejlkлуб blev fremført ønsker bl.a.:

- Skurplads
- Terrasseplads
- Jolleriggeplads

Fra Vedbæk Sejlklub blev fremført bekymringer vedrørende bl.a:

- Parkeringspladser i relation til havnens planer om evt nye caféområder og nye sauna ved sydmolen.

### **Vedligeholdelsesplan**

Claus bemærkede, at der fortsat er ønske om at se havnens vedligeholdelsesplan. Havnen har tidligere oplyst, at der ikke foreligger en konkret plan for bygningsvedligehold. Det blev ikke besluttet at anmode aktivt om den igen.

## **Ad. 3) Status på noterede actions fra sidste møde**

### **Punkter fra sidste møde:**

- Årshjul
- Prioritering af klubbens opgaver
- Klubbens 75-års fødselsdag

Det blev konstateret, at der ikke har været tid til at arbejde videre med ovenstående punkter.

Der var dog enighed om at gøre noget helt lavpraktisk for fejringen af klubbens 75-års fødselsdag.

### **Til orientering:**

- Mads H. meddelte, at han ved næste generalforsamling ønsker at træde ned som næstformand og fremover koncentrere sig om sejlskolen.
- Mads H. og Per træder ud af udvalget, der planlægger og faciliterer Vedbæk Cup. Det betyder, at der skal findes nye personer til at erstatte dem. Per bemærkede, at den største udfordring for Vedbæk Cup pt. er manglende sponsorater.

### **Actions til næste møde:**

- Lobbying i klubben for at finde personer, der kan erstatte Mads H. og Per i Vedbæk Cup-udvalget.
- Italesætte klubbens 75-års fødselsdag og planlægge konkrete tiltag.
- Drøfte årshjul (eksterne og interne opgaver) samt prioritering af klubbens opgaver.

## **Ad. 4) Beslutninger vedrørende klubhuset**

### **Status på vedligeholdelse og initiativer**

#### **Terrassedøre**

Havnen har inspiceret terrassedørene. Der er planlagt reparation af låsene, sponsoreret af Jesper Kleins virksomhed. Der foreligger endnu ingen plan fra havnen for vedligeholdelse af døre og karme.

#### **Badeværelse og vådrum**

Nikoline har taget initiativ til at se på badeværelse og vådrum. Andreas understregede, at der i dialogen med Nikoline er blevet gjort klart, at praktiske behov (fx vådrum) har første prioritet frem for andre fokusområder.

Der er endnu ikke planlagt konkrete tiltag, men initiativet modtages positivt, forudsat at der tages hensyn til de praktiske behov på tværs af klubben. Baderum er fortsat fysisk begrænsede til de hvor der er i dag.

#### **Actions:**

- Påminde havnen om deres vedligeholdelsesansvar for døre og dørkarme.
- Følge op med Nikoline om status for badeværelsesinitiativet (Tuxen)

#### **Ad. 5) Beslutninger vedrørende aktiviteter, som ikke vedrør klubhuset**

Intet nye til dette punkt.

#### **Ad 6) Økonomi, herunder orientering om aktuelle fondsansøgninger**

##### **Orientering om J-både og fondsmidler**

Andreas orienterede om, at de to ønskede J-både er anskaffet.

##### **Fondsmidler:**

- 400.000 kr.

Det var kun muligt at finde dyrere (end først antaget) J/70 båd, der forsvarligt kunne anskaffes brugt. Bestyrelsen besluttede at anvende lidt flere penge end fondsmidlerne dækker, da det vurderes at være den mest rentable investering på lang sigt. For at reducere egenbetalingen er der solgt trailere. Der udestår 2 trailere, der kan sælges, men disse trailere kan udelukkende anvendes til J-70, hvilket begrænser mulighederne for frasalg.

##### **Anskaffelser:**

- 1 10år gammel J/80 båd fra Tyskland: 228.000 kr.
- 1 et år gammel J/70 båd: 345.000 kr.

##### **Samlet økonomi:**

- Fondsmidler: 400.000 kr (pt 200.000kr modtaget)
- Egenbetaling: ca. 135.000 kr. (efter frasalg af trailere mv.)

Der er igangsat flere aktiviteter med de nye J-både. Det blev bemærket, at flere af de unge har vist interesse og været ude at sejle i de nye både. Der er også bl.a. søgt samarbejde med ældresagen om sejler aktiviteter.

##### **Orientering om regnskab**

Kassereren orienterede om det aktuelle regnskab og det konstaterede underskud (da fonds-midler fortsat også udestår).

##### **Drøftede forhold i relation til underskuddet:**

- Refusion af havneleje.
- Periodeforskydninger i indtægter og udgifter.
- Underskud i optimistafdelingen (ca 100.000kr årligt)
- Fonds-midler 200.000 kr fra Friluftsrådet til J-både køb er på vej.
- Balance omkring RIBs
- Note: Vi skal huske vi lige har købt/fået to J-både til en værdi på ca 500.000kr

Der blev stillet spørgsmål til:

- Om klubben betaler vinterleje i Vedbæk Havn, når bådene betaler vinterleje i andre havne.
- De hensatte midler fra 2024, som fremgår af balancen.
- Om det er vedtaget i bestyrelsen at ungdommer laver underskud på ca 100.000kr flere år i træk?

**Forventet håndtering:**

Det forventes, at underskuddet delvist vil kunne reduceres gennem:

- Korrigeringer i regnskabet (fx periodeforskydninger).
- Nye indtægter i årets sidste måneder.
- Fondspenge på vej.

Den resterende del af underskuddet, som ikke kan dækkes af ovenstående, vil blive finansieret ved træk på klubbens interne balance.

**Actions:**

- Søren verificerer, at klubben ikke betaler vinterleje i Vedbæk Havn.
- Søren undersøger, hvordan de hensatte midler fra 2024 fremgår i regnskabet.
- Søren undersøger, status på balance af RIBs
- Mads Hansen giver status på driftsmæssige underskud i Jolleafd. ved næste bestyrelsesmøde. Thomas kontakter Mads inden næste møde, da Mads ikke havde mulighed for at deltage i det aktuelle møde.
- Opdateret status på størrelsen af det forventede underskud fremlægges ved næste bestyrelsesmøde.

**Ad. 7) Væsentlige, relevante nyheder fra afdelingerne.**

Formanden orienterede om sin oplevelse af Vedbæk Cup, som blev afholdt på en meget professionel måde. Vejrforholdene bød på god vind, hvilket medførte, at flere tilmeldt ikke deltog, men de deltagere, der gennemførte, leverede en imponerende indsats.

Der blev udtrykt stor respekt både for sejlerne og for arrangørerne, som lagde en betydelig indsats i at gennemføre et vellykket stævne.

Der var et ønske fra Vedbæk Cup arrangører at lave en væg med fremvisning af sponsorer – også for klubbens øvrige sponsorer generelt. Dette kunne evt også udstilles på klubbens hjemmeside eller til "glasmontren" på væggen uden for klubhuset.

Thomas orienterede om, at der er købt udstyr til wingfoil og afholdt kurser til wingfoil. Det kan konstateres at det er den rette vej at gå og det forventes i 2026 at styrke indsatsen omkring wingfoil, herunder at søge fondsmidler til mere udstyr. Thomas orienterede også om velafholdt klubmesterskaber i Vedbæk Surf (windsurf og SUP) som dækkede bredt alders- og erfaringsmæssigt. Thomas afsluttede med at orientere om kommende julefrokost den 22. november (Surf og Beachvolley)

Claus orienterede om kommende afrigger-fest, som efter sidste års gentagelse hermed er blevet en tradition. Claus berettede også om velafholdt fredagsbar med stor tilslutning som også vil blive forsøgt afholdt i vinterperioden.

Mads Hedegård berettede, at der også er god aktivitet omkring aften foredrag.

Mads Hansen havde i sit fravær, forud for mødet, fremsendt følgende input til mødet:

- Mads følger op på kontrakter til ungdomssejer trænerne.
- For jolleafdelingen rapporteres
  - vintersejlsads på tværs af Øresund og større søer er sat i gang med 30 tilmeldte opti sejlere
  - 29erne vil træne lejlighedsvist i Vedbæk og mere kontinuerligt i Hellerup
  - der arrangeres fysisk træning på land for C og B sejlere tirsdage
  - vi forsøger endnu en gang med et generations skifte blandt de frivillige, da de forældre der var kørt i stilling har valgt at stoppe (deres børn ville ikke sejle mere)

- generelt har vi haft en rigtig god sæson med mange glade børn/forældre og mindre frafald end vanligt

**Ad. 8) Evt.**

Der var ikke andet til eventuelt.

**Ad. 9) Næste møde**

Næste møde afholdes 27. november 2025.

Julefrokost i bestyrelsen afholdes: 11. december 2025